
  

 

Skolebestyrelsesmøde 
 
Lindbjergskolen 

  

Mødedato: 13.11 2024 kl. 18.15 – 20.00 
Personalerum, 1. sal ved trappe 

Næste møde: 16.12 2024 kl. 18.15 – 20.00 
Personalerum, 1. sal ved trappe 

Deltagere: Karen, Erik, Tanja, Kirsten, Rasmus, Jacob, Mads, Dani, Stine, Martin, 
Rikke, Susanne,   
 
Afbud: Lea, Søren 
 

Dagsorden 
 

1. Nyt fra elevråd 
2. Omklædning i idræt 
3. Digitale medier 
4. Indsamling til velgørende formål  
5. Brug af digitale medier uden undervisningsformål  
6. Orientering fra afdeling 
7. Orientering 
8. Evt. 

                                 

 Dagsorden  

Ad 1. 
18.15 – 
18.25 

Nyt fra elevråd Lea og Dani 
 
Elevrådet drøftede tampondispensere på 
toiletterne. Enighed om at det var en god ide.  
Mikrobølgeovnene er blevet gjort rene og 
lavet en turnus for dette.  
 
UMR har været på kursus her på skolen 
(sammen med kommunens andre UMR) 
 
Elevrådet på mellemtrinnet er ved at 
arrangere en skolefest for mellemtrinnet til 
februar.  



Ad 2. 
18.25 – 
18.45 

  Omklædning i idræt 
 

Opfølgning på seneste møde. Oplæg fra 
idrætslærerne jf. drøftelser i skolebestyrelsen 
 
I indskolingen og mellemtrinnet er 
forventningen at eleverne går i bad.  
 
Drøftelse ud fra bilaget vedr. idræt i 
udskolingen.  
 
Skrivelsen (bilaget) kunne evt. udsendes til 
forældrene i udskolingen.  
 
Mellemtrinnet kan kontakte 
sundhedsplejersken ang. gode badsituationer 
 
Lærerne drøfter hvordan kommunikationen 
kan være, til forældre hvor børnene ikke går i 
bad.  

Ad 3. 
18.45 – 
19.10 

Digitale medier Forslag om et oplæg fra Børns Vilkår.  
https://bornsvilkar.dk/oplaeg/boerns-digitale-
faellesskaber/  
 
Drøftelse om det er relevant at få Børns 
Vilkår ud og tale med forældrene i 
indskolingen.  
 
Generelt drøftelse af afholdelse af 
informationsaftener (evt. i forbindelse med 
forældremøder) med forskelligt indhold for 
forældre.  
 

https://bornsvilkar.dk/oplaeg/boerns-digitale-faellesskaber/
https://bornsvilkar.dk/oplaeg/boerns-digitale-faellesskaber/


Ad. 4. 
19.10 – 
19.20 

Indsamling til velgørende formål Drøftelse af indsamling til velgørende formål 
har været i bestyrelsen et par gange. SKB 
har bakket op, men vi vil vende det igen i den 
nye bestyrelse. 
 
Indsamlingen til motionsdag er et 
undervisningsprojekt for 9. årgang. Det er en 
del af skolens dannelsesprofil. 
 
Drøftelse af forskellige perspektiver på dette.  
 
Drøftelse med 9. årgang omkring sedlen der 
udsendes til forældrene.  
 
Stor succes med SFOens knæk cancer. 
 
Vi kigger på om vi kan koble indsamlingerne 
sammen.  
 
Der er opbakning fra skolebestyrelsen til at 
lave indsamlinger, så længe det er frivilligt for 
forældrene.  
 

Ad 5. 
19.20 – 
19.35 
 

Brug af digitale medier uden 
undervisningsformål 

Opfølgning på seneste møde 
 
Drøftelse af skærmbrug i skole og SFO. 
 
 

Ad 6. 
19.35 – 
19.45 
 

Orientering fra afdeling KB orienterer fra mellemtrinnet 
 
Karen præsenterede sig selv. Startede 1. 
oktober. Kommer fra en stilling som leder på 
efterskolen. 
 
Karen orienterede om opstarten på 
mellemtrinnet og de arbejdsområder og 
indsatser der arbejdes med.  
 
Mellemtrinnet er kommet godt i gang med 
mellemformen de kalder ”mellemrummet”.  
 
De har startet et forsøg med ”stillefrikvarter” 
for nogle af børnene.  
 
Karen har små samtaler med alle 
medarbejdere på mellemtrinnet.  
 
 



Ad 7. 
19.45 – 
19.55 
 

Orientering Vores teknisk serviceleder har opsagt sin 
stilling. Stoppede udgangen af oktober.  
 
Vores pedelmedhjælper har sagt op og 
stopper i slutningen af november.  
 
Stillingen som teknisk serviceleder er slået 
op. På sigt (januar 2026) kommer stillingen til 
at være et fælles teknisk serviceteam med 
dagtilbud i Hammerum-Gjellerup 
(Spilophuset). 
 
Vi har indleveret forventet regnskab. 
Driftsmæssigt kommer vi ud med et nul.  
 
Der er slået en fast stilling op på 
mellemtrinnet.  
 
Den gamle idrætsbørnehave skal rives ned 
(der er bevilget penge). Forventeligt er det 
revet ned i løbet af foråret. 

Ad. 8. 
19.55 – 
20.00 

Evt. Der ønskes billeder af 
skolebestyrelsesrepræsentanterne 
 

 
 

 
 
Jacob Teglgaard/Erik Søgaard 
  
Punkter på lager  
Drøftelse af håndtering af henvendelser til skolebestyrelsen 
Kommunikation skolebestyrelsesmedlemmer imellem 
Forventningsafstemning i skolebestyrelsen 


